
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 16. december 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål AL

Hvorfor har ministeren givet forkerte oplysninger til Folketinget om effektiviseringskravene

til de 16 kvalitetsfondsstøttede sygehuse, og hvorfor er kravene - som Dagens Medicin

har afsløret - forskellige? Hvad er eksakt præmisserne og beregningerne bag kravene, og

hvordan er ministeriet nået frem til hvert af de effektivitetskrav, der er rejst overfor de 16

kvalitetsfondsbyggerier?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V).

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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